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ELŐLAP 
 

Berkenye Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
 

 

10. számú  
 
 

JEGYZŐKÖNYVE 
 
 

 

Készült: 2022. június 30-án megtartott képviselő-testületi ülésről. 
 

Ülés helye: Községháza Berkenye 
 

Jelen vannak:    German József polgármester    
Székely András Sándor alpolgármester 
Molnár Gábor képviselő 
Sághy Krisztián képviselő    
Árpásné Schlenk Judit jegyző  
Agárdi-Schlenk Brigitta jegyzőkönyvvezető    
Nerpel Árpádné német nemzetiségi képviselő 
Kökény Milán érdeklődő 

 
 

Napirendek: 
    

1./ Térítési díjról szóló rendelet módosítása és étkeztetésről új megállapodás  
       elfogadása 
 Előadó: German József polgármester 
    Árpásné Schlenk Judit jegyző         

 

2./ Szociális ellátásokról szóló rendelet módosítása 
       Előadó: German József polgármester 
   Árpásné Schlenk Judit jegyző 

 
 

            3./ HÉSZ partnerséget lezáró határozat elfogadása és egyéb egyeztetések 
       Előadó: German József polgármester   
    

4./ Szociális tűzifa pályázat benyújtása 
       Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 

5./ Beiskolázási támogatások összegének megállapítása 
       Előadó: German József polgármester 
 
 6./ Egyebek 
       Elődadó: German József polgármester 
                 Árpásné Schlenk Judit jegyző 

   
7./ Hatósági ügy tárgyalása 
Előadó: German József polgármester 

 
 

Hozott határozatok: 42/2022.(VI.30.) - 49/2022.(VI.30.) 
 

Hozott rendelet: 5/2022.(VII.01.) önkormányzati rendeletét az étkezésért fizetendő térítési  
                               díjak megállapításáról 
                               6/2022.(VII.01.) rendeletét a szociális gondoskodás helyi szabályairól szóló  
                               rendelet módosításáról. 
 

Zárt ülés volt.  
Zárt ülésen hozott határozat: 50/2022.(VI.30.) 
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Készült: 2022. június 30-án megtartott képviselő-testületi ülésről. 
 

Ülés helye: Községháza Berkenye 
 
Jelen vannak:    German József polgármester    

Székely András Sándor alpolgármester 
Molnár Gábor képviselő 
Sághy Krisztián képviselő    
Árpásné Schlenk Judit jegyző  
Agárdi-Schlenk Brigitta jegyzőkönyvvezető    
Nerpel Árpádné német nemzetiségi képviselő 
Kökény Milán érdeklődő 

 
 
German József polgármester köszöntötte a megjelenteket, megállapítja, hogy az ülés 
határozatképes, azt 18 óra 06 perckor megnyitja.  
 
Javasolta a meghívóban szereplő napirendi pontok megtárgyalását. 
A napirendi pontok megtárgyalásával a testület egyhangúan (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 
tartózkodással) egyetértett. 
 
 
1./ Térítési díjról szóló rendelet módosítása és étkeztetésről új megállapodás elfogadása 
Előadó: German József polgármester 
   Árpásné Schlenk Judit jegyző 
Írásbeli előterjesztés csatolva 
 
 
German József polgármester: 
Mint tudjátok, most már lehet emelni térítési díjat. Kalácska Zalán szorgalmazta, hogy történjen 
meg az emelés. Az élelmiszer áraknál kb. 45 %, a rezsinél kb. 55 % emelést vettünk figyelembe. 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Az élelmiszer árát a gyermekétkeztetésnél át lehet hárítani a szülőkre. Szociális étkeztetésnél a 
rezsidíjat is át lehet hárítani. Az állami támogatás 272 Ft ebédenként, ez kis mértékben 
emelkedett csak az elmúlt években.  
A 110.000 Ft alatti jövedelemmel rendelkező személyek alacsonyabb összeget fizetnének, 1.000 
Ft-ot adagonként, a többiek 1160 Ft-os díjat. A rendeletben és a megállapodásban részletesen 
szerepel mindenfajta étkezés. 
 
German József polgármester: 
Kérem a testületet, hogy fogadja el az új rendeletet és a szolgáltatóval az új megállapodást. 
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A rendelettervezetet a képviselőtestület egyhangúan (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 
tartózkodással) elfogadta, ezzel egyidejűleg megalkotta az 5/2022.(VII.01.) önkormányzati 
rendeletét az étkezésért fizetendő térítési díjak megállapításáról. 
 
Rendelet és tervezet szó szerint megegyezik. 
Rendelet egy példánya a jegyzőkönyvhöz csatolva. 
 
A megállapodást a képviselő-testület egyhangúlag (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) 
az alábbi határozattal fogadja el: 

 
42/2022.(VI.30.) képviselő-testületi határozat 

 

Berkenye Község Önkormányzatának képviselőtestülete az étkezéssel 
kapcsolatos megállapodást az előterjesztésnek megfelelően elfogadja.  
A testület felkéri a polgármestert, hogy megállapodásban foglaltak 
betartásáról gondoskodjon. 
Határidő: értelemszerű 
Felelős: polgármester 

 
            

2./ Szociális ellátásokról szóló rendelet módosítása 
Előadó: German József polgármester 
   Árpásné Schlenk Judit jegyző 
Írásbeli előterjesztés csatolva 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
A szociális rendeletünket a szociális étkeztetés miatt módosítani kell, mert az ott szereplő 
jövedelemhatár már régi és azon emelni kellene és rendkívüli felülvizsgálatra is szükség van. 
Ellenőrizték az étkezést és javasolták további rászorultsági szemponttal kiegészíteni, a 
pszichiátriai betegségben vagy szenvedélybetegségben élők, illetve a hajléktalanok részére is 
biztosítanunk kell az étkezési lehetőséget. 
A szociális rendeletünk esetén javaslom, hogy módosítsuk az évente adható települési 
támogatás maximális összeget 200.000 Ft-ra, mert van olyan szituáció, amikor kevés a jelenlegi 
összeg. 
A temetéskor adható támogatás esetén is megemelésre kerülne az összeg 20.000 Ft-ra. 
A rendelettervezet tartalmazza mindezeket, kérem tehát a képviselő-testületet, fogadja el, hogy 
életbe lépjenek a változások. 
 
A testület ezután egyhangúlag (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) elfogadta a 
rendelettervezetet és ezzel megalkotta a 6/2022.(VII.01.) rendeletét a szociális gondoskodás 
helyi szabályairól szóló rendelet módosításáról. 
 
Rendelet és tervezet szó szerint megegyezik. 
Rendelet egy példánya a jegyzőkönyvhöz csatolva 
 

 
            3./ HÉSZ partnerséget lezáró határozat elfogadása és egyéb egyeztetések 
 Előadó: German József polgármester 

Írásbeli előterjesztés csatolva 
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 German József polgármester: 

Kérem a napirend keretében a szükséges határozatok meghozatalát. A kiemelt fejlesztési 
területté történő nyilvánítás azért szükséges, mert így gyorsabb az eljárás. Az egyeztetés során 
nem érkezett észrevétel, ezért a partnerségi egyeztetés lezárásáról határozatot kell hozni. 
 
A képviselő-testület ezután egyhangúlag (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) az alábbi 
határozatokat hozza: 

 
43/2022.(VI.30.) képviselő-testületi határozat 

 

Berkenye Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Hársas 
utca 03/4 hrsz területet, a Bérc utca menti lakópark 313-325 hrsz területeit, a 
049/1,049/2 és 049/3 hrsz területeket és az óvoda 137 hrsz, az iskola 198 hrsz, a 
kultúrház 158 hrsz, a sportpálya 81 hrsz telkeit, illetve a 298/16 hrsz és a 663 hrsz 
telkeket, a belterület magánútjait, a 83 hrsz területet és 013/50 és 061 hrsz 
területeket, valamint a Rákóczi utca 72 és 079  hrszú területét kiemelt fejlesztési 
területekké nyilvánítja. 
 

A kiemelt fejlesztési területté nyilvánítás értelmében a településrendezési 
eszközök módosítása a településfejlesztési koncepcióról, az integrált 
településfejlesztési stratégiáról és a településrendezési eszközökről, valamint 
egyes településrendezési sajátos jogintézményekről szóló 314/2012. (XI. 8.) 
Kormányrendelet 32.§ (6) bek. c) pont alapján és a 42.§ szerinti ún. tárgyalásos 
eljárás keretében folytatható le. 
 

A szükséges intézkedések megtételével a Képviselő-testület a Polgármestert bízza 
meg. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 

 
44/2022.(VI.30.) képviselő-testületi határozat 

 

Berkenye Község Településrendezési Eszközeinek (TRE) módosítása kiemelt 
részterületekre című tervmódosítással kapcsolatban az alábbi döntést hozza: 
 

1. Berkenye Község Önkormányzata Képviselő-testületének a településfejlesztési, 
településrendezési és településképi feladataival összefüggő partnerségi 
egyeztetések szabályairól szóló 8/2017. (X.17.) Önkormányzati rendelete, valamint 
„veszélyhelyzettel összefüggő átmeneti szabályokról” szóló 2021. évi XCIX. törvény 
156. és 157.§ szerint lefolytatott partnerségi és lakossági egyeztetést lezárja. Az 
egyeztetés kapcsán a partnerség és a lakosság részéről észrevételek, vélemények 
nem érkeztek.  
 

2. A partnerségi, lakossági véleményezési szakasz jelen döntés közzétételével zárul 
le. 
 

3. A Képviselő-testület a felkéri polgármestert, hogy kezdeményezze Berkenye 
Község Településrendezési Eszközeinek (TRE) módosítása kiemelt részterületekre 
című tervmódosítás vonatkozásában a Nógrád megyei Kormányhivatal Állami 
Főépítészénél a 314/2012.(XI.8.) Kormányrendelet 42.§ szerinti tárgyalásos eljárás 
lefolytatását az állami főépítésznek benyújtandó dokumentációval. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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4./ Szociális tűzifa pályázat benyújtása 
 Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 

Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Az idei évben is kiírásra került a szociális tűzifa pályázat. Önkormányzatunk maximálisan 24 m3-
re pályázhat. Kérem a testület döntését arról, hogy beadjuk-e a pályázatot. 
 
A polgármester elmondta, hogy be kell adni a pályázatot a maximális mennyiségre. 
 
A képviselő-testület ezután egyhangúlag (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) az alábbi 
határozatot hozza: 
 

45/2022.(VI.30.) képviselő-testületi határozat 
 

Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete támogatási igényt 
kíván benyújtani a Magyarország 2022. évi központi költségvetésről szóló 
2021. évi XC. törvény (a továbbiakban: költségvetési törvény) 3. melléklet 
2.2.1. pont szerint. A települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag 
vásárlásához kapcsolódó támogatása jogcím szerinti szociális tűzifa 
vásárlására.  
Az önkormányzat 24 m3 keménylombos tűzifa megvásárlására pályázik.  
A szükséges önrészt, 30.480 Ft-ot és szállítási költséget a 2022. évi 
költségvetés települési támogatásra tervezett összegéből biztosítja az 
önkormányzat, és egyben kijelenti, hogy a szociális tűzifában részesülőtől 
ellenszolgáltatást nem kér. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a pályázat benyújtásáról intézkedjen.  
Felkéri továbbá a jegyzőt, hogy a szociális tűzifával kapcsolatos 
rendelettervezet elkészítéséről gondoskodjon, és terjessze a testület elé. 
Felkéri továbbá a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról 
gondoskodjon, és arról a testületnek számoljon be.  
 

Határidő: 2022.08.31. értelemszerű és folyamatos 
Felelős: polgármester és jegyző  

 
 
 

5./ Beiskolázási támogatások összegének megállapítása 
 Előadó: German József polgármester 
 

A napirend keretében a képviselő-testület arról döntött, hogy 2022-ben milyen összegű 
támogatásban részesüljenek a szülők, milyen összegű legyen az óvodáztatási és beiskolázási 
támogatás. 
 
Olyan vélemény érkezett, hogy a jelentős áremelkedés miatt legyen 20 % körüli az emelés, de 
természetesen legyen kerekített összeg. 
Ennek megfelelően óvodás gyerek esetén 8.500 Ft, általános és középiskolás gyermek esetén 
pedig 17.000 Ft összegre hangzott el javaslat, amelyet a képviselőtestület egyhangúlag (4 igen, 
0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) elfogadott és az alábbi határozat született: 
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46/2022.(VI.30.) képviselő-testületi határozat 
 

Berkenye Község Önkormányzatának képviselőtestülete a 6/2020.(VII.30.) 
számú önkormányzati rendeletében foglalt 
A, óvodáztatási támogatás 2022. évi összegét óvodásonként 8.500 Ft 
összegben, 
B, tanulók részére járó 2021. évi beiskolázási támogatás összegét tanulónként 
17.000 Ft összegben állapítja meg. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatban szereplő összegek 
kifizetéséről a rendeletben foglalt feltételekkel gondoskodjon. 
 

Határidő: értelemszerű 
Felelős: polgármester 

 
 
 6./ Egyebek 
 Elődadó: German József polgármester 
      Árpásné Schlenk Judit jegyző 

Írásbeli előterjesztés csatolva 
 
A napirend keretében a polgármester az alábbi témákban tájékoztatta a testületet: 
- a Magyar Falu pályázaton elnyert kistraktor megérkezett, az alapon felül egy fülke, egy 

rézsűmulcsozó és 2 db ipari kerék lett rendelve. Amennyiben a LEADER pályázaton is nyer az 
önkormányzat, további 5 M Ft értékben kiegészítők beszerzésére lesz lehetőség (billenős 
pótkocsi, tolólap, sószóró), 

- elkezdődött a nyári munka a fiataloknak, 5 diák végez diákmunkát július hónapban, 
- a fűnyírási munkák folyamatosan zajlanak a faluban, 
- elkészült a 120 méter hosszú gyalogút a temetőben, kisebb utómunkák szükségesek még, 
- befejeződött a községháza körüli terület felújítása, füvesítés ősszel van tervben. Az épület 

előtti kút rossz állapotban van, az elemek töredeznek, a burkolat felújítására 1 millió forintos 
árajánlat érkezett, 

- a Deltavox Bt-vel hóeltakarításra kötött 3 éves szerződés lejár, a szolgáltató nem vállalta 
tovább a munkát. Elhangzott, hogy nehéz lesz erre a munkára megfelelő embert találni, 
hiszen folyamatos ügyeletet is jelent, eszközök is szükségesek. Folyamatosan keresi a 
megoldást, jó lenne helyi vállalkozóval megoldani ezt a feladatot, 

- a Málna-köz és Ifjúság utca egy szakaszának aszfaltozására benyújtott pályázatnak még nincs 
eredménye, augusztus-szeptember környékén várható döntés, 

- július 18-tól a közút megkezdi a Nógrád felé vezető út felújítását 

 
German József polgármester: 
A Panoráma utca felújítása folyamatban van, lakosság részéről kifogás merült fel, mely 
továbbítva lett a kivitelező felé.  
Kértem árajánlatot a jelenlegi kivitelezőtől az utca maradék kb. 100 méteres szakaszának 
aszfaltozására, valamint a lakóparki bizottság által támogatott Vadvirág utcának kb. ugyanilyen 
hosszú szakaszának csökkentett műszaki tartalommal történő aszfaltozására. A Panoráma utcára 
8,7 millió forintos, a Vadvirág utcára 5 millió forintos előzetes árajánlat érkezett. 
A bizottsággal ellentétben én a Panoráma utca befejezését támogatom, így ez a fontos út teljes 
egészében meg lenne végig csinálva jó minőségben. A Vadvirág utca az építkezések miatt hamar 
tönkremenne a gyengébb minőségű út készítésével. Meg kell néznünk, hogy elő tudjuk-e 
teremteni a költségvetésünkből a 8,7 millió forintot, én úgy gondolom igen, tehát javaslom a 
Panoráma utca befejezését. 
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A Vadvirág utca felújításához szükséges összeget a lakók hozzájárulásával próbálják meg 
előteremteni. 
Kérem erről a testület véleményét. 
 
Székely András Sándor alpolgármester elmondta, hogy véleménye szerint beruházás oldalról 
nincs ennyi szabad keret, a jövőben a várható kiadások is meg fognak nőni. A Hársas utcai 
beruházás okán van fedezet a tartalékkeretből. Nagy előny, hogy most van itt helyben a 
kivitelező, az árak csak emelkedni fognak és nagy összefogást lát a lakóparki oldalról. 
 
Kökény Milán érdeklődő: 
Egyeztettünk a lakóparki bizottsággal, a Vadvirág utca felújítását gondoljuk fontosabbnak, főleg 
a legkritikusabb első 50 méteres, legmeredekebb szakaszát, így a Bérc utca felől ennek a 
résznek is lenne megfelelő közlekedése. Polgármester Úr elmondta, hogy ő a Panoráma utca 
felújítását támogatja. A bizottság tagjaival írtunk egy levelet az utca ingatlantulajdonosainak, 
melyben közöltük, hogy ez az első út a településen, amelynek aszfaltozásához nem kellett 
hozzájárulni a lakóknak, ezért javasoltuk, hogy fél telkenként 100.000 Ft-tal járuljanak hozzá ők 
is a Vadvirág utca aszfaltozásához. Az első visszajelzések alapján vannak, akik támogatják 
javaslatunkat. A Vadvirág utcai érintetteknek ettől nagyobb, 2-3-szoros támogatást javasoltunk, 
előzetes felmérések szerint az érintettek legalább 60 %-a támogatná anyagilag, ez alapján kb. 
másfél millió forint várható onnan. Az eddigi Panoráma utcai visszajelzések alapján innen is kb. 
másfél millió forint összejöhet, jövő hét közepéig kértük a választ a tulajdonosoktól, akkor 
tudunk pontos összeget. Tudomásom szerint 1,4 millió forint van a lakóparki közműfejlesztési 
számlán is, tehát látunk esélyt az út megépülésére. 
A tulajdonosoknak kiküldött levélben a forgalomtechnikai rendezés ügyében is kértünk 
hozzájárulást, fél telkenként 20.000 Ft összegben, ez ügyben is több pozitív visszajelzés érkezett. 
Továbbá a Panoráma utca elején lévő sorház előtti rész aszaltjavítására is kértünk hozzájárulást 
az érintettektől épületenként 15.000 Ft összegben. 
 
A képviselő-testület hosszas átbeszélés után a Panoráma utca aszfaltozása ügyében 
egyhangúlag (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) az alábbi határozatot hozza: 
 

47/2022.(VI.30.) képviselő-testületi határozat 
 

Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete felkéri a 
polgármestert, hogy kérjen be árajánlatokat a Panoráma utca hiányzó 
szakaszának aszfaltozására és padka készítésére. A legkedvezőbb ajánlatot 
adótól rendelje meg a munka elvégzését. 
A költségeket a 2022. évi tartalékkeretből és szükség esetén a telkek 
elkülönített számláján lévő pénzösszegből kell fedezni. 
Határidő: azonnal és értelemszerű 
Felelős: polgármester 

 
German József polgármester: 
Nagyon örülök, hogy a lakópark tulajdonosai magukénak érzik azt, hogy az útépítéshez 
önkéntes támogatást nyújtsanak. Ez az útépítés is az önkormányzat bevonásával valósulna meg, 
ezért javaslom, hogy hozzunk döntést arról, hogy amennyiben legalább a becsült összeg 90 %-
ának fedezete meglesz, akkor megrendelhetem a munkát, megköthetem az ezzel kapcsolatos 
szerződést. 
 
A képviselő-testület tagjai ezután egyhangúlag (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) az 
alábbi határozatot hozzák: 
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48/2022.(VI.30.) képviselő-testületi határozat 
 

Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete felhatalmazza a 
polgármestert, hogy amennyiben a Vadvirág utca 100 folyóméteres szakasza 
aszfaltozásának becsült 90 %-os összegét a lakóparki ingatlantulajdonosok 
önkéntes hozzájárulásukkal összegyűjtik, akkor megtegye az alábbi 
intézkedést. 
Kérjen be az útszakaszra vonatkozóan árajánlatokat. A legkedvezőbb ajánlatot 
adónál rendelje meg a munkát és kösse meg a szerződést. 
A testületnek a határozat végrehajtásáról számoljon be. 
Határidő: értelemszerű 
Felelős: polgármester 

 
 
Kökény Milán 19 óra 19 perckor távozott az ülésteremből. 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
A közelmúltban volt a szociális étkezés ellenőrzése, az egyik tennivaló az volt, hogy módosítani 
kellett az étkezést igénybevevőjével kötendő megállapodást. A módosításra sor került, kérem, 
hogy szíveskedjenek elfogadni a megállapodás tervezetet. 
 
A képviselő-testület ezzel egyhangúlag (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) meghozta 
az alábbi határozatot: 
 

49/2022.(VI.30.) képviselő-testületi határozat 
 

Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete az önkormányzat 
által nyújtott szociális étkeztetéssel kapcsolatban kötendő megállapodás 
tartalmát az előterjesztésnek megfelelő tartalommal elfogadja. 
A testület felkéri a jegyzőt, hogy az ügyintézés során ezt az iratmintát 
használják. 
Határidő: folyamatos 
Felelős: jegyző 

 
    

A napirend keretében a polgármester tájékoztatást adott arról is, hogy augusztus 12-én kerül 
megtartásra a rendezvénysátorban az Idősek Napi rendezvény Soltész Rezső és Rózsás Viki 
vendégfellépőkkel. Szeretné idén is bevonni a fiatalokat a rendezvény lebonyolításába. 
Korábban megszavazta a testület, hogy a fiatalok kapnak egy csapatépítő kirándulást az 
önkormányzattól. Különbusszal elmentek a Mátrába, Kékestetőre, megnézték a 
Gyöngyöstarjáni fasort, kaptak egy ebédet, majd kalandparkba is elmentek. 
 
Molnár Gábor képviselő: 
Több lakos érdeklődött, hogy tervben van-e az Arany János utca és a Faluszövetkezet bejárata 
közötti szakasz aszfaltozása? 
 
German József polgármester: 
Egy kivitelezővel felmértük már a szakaszt, amint lehetőség lesz pályázni rá, beadjuk. 
 
Székely András Sándor alpolgármester: 
Lakossági kérdést kaptam, hogy a Petőfi-Kossuth utca sarkán lévő burkolat felbontása mikor 
kerül helyreállításra? 
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German József polgármester: 
A burkolatot nem mi szedtük fel. A probléma az, hogy nem találunk semmiféle leírást arról, 
hogy hol vannak további tisztító aknafedelek, már a második fedelet találjuk meg 
véletlenszerűen. A tisztítóaknák lehetővé teszik az adott szakasz karbantartását; de sajnos az 
aknafedelek kb. 40 cm mélyen a jelenlegi felszín alatt, elfedve, azonosíthatatlanul helyezkednek 
el. Írásban kértem a volt polgármester asszonyt, hogy adja meg azt a tájékoztatást, hogy hol 
vannak a további aknafedelek, válasz még nem érkezett. 
Azt várják tőlünk, hogy tisztíttasuk ki a csatornarendszert, a Petőfi utca ezen szakaszán meg is 
történt, de a kért információ hiányában további tisztítás nem lehetséges. A DMRV szakemberei 
szerint egyébként a 30 cm átmérőjű cső nem elég nagy mennyiségű csapadék elvezetésére. 
 
Molnár Gábor képviselő: 
Az új telkek kialakítása ügyében hol tart az Önkormányzat? 
 
German József polgármester: 
Jelenleg folyamatban van a HÉSZ módosítása, lezártuk a partnerségi véleményezést. Ezzel 
párhuzamosan gyűjtjük be a várható költségeket, víz-szennyvíz, gáz, közvilágítás tekintetében.  
 
 
A képviselő-testület ezután zárt ülésen folytatta munkáját. 
 
Nerpel Árpádné 19 óra 55 perckor távozott az ülésteremből. 
 
 
 

                 Kmft 
 
 
 

    German József              Árpásné Schlenk Judit 
            polgármester                                                    jegyző 
 
  


